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PROTOKÓŁ NR IX/19 

Z IX NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 15 KWIETNIA 2019 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                  Obecnych – 19 radnych 

Nieobecni: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.   Sprawy organizacyjne: 

1. otwarcie obrad, 

2. stwierdzenie prawomocności obrad, 

3. przedstawienie porządku obrad, 

II. Projekty uchwał w sprawie: 

1. zmiany uchwały Nr VI/46/19 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 21 lutego 2019 roku w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Żyrardowa, 

2. zmiany uchwały Nr VI/47/19 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 21 lutego 2019 roku w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

III. Zamknięcie obrad. 

 

 

 

I. Sprawy organizacyjne 

Ad I.1., I.2. 

W dniu 15 kwietnia 2019 r. o godz. 15.00 w budynku Resursy przy ul. 1 Maja 45 rozpoczęły 

się obrady IX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący 

Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos, który stwierdził ich prawomocność. 

 

Ad I.3. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2019. Dodała, że projekt ten został 

przedyskutowany i zaopiniowany przez Komisję Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych RMŻ 

przed rozpoczęciem sesji.  

Radny Krzysztof Skrobisz w imieniu grupy radnych wnioskował o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania Prezydenta Miasta Żyrardowa, 

zmierzających do pełnego wynagrodzenia za okres strajku w miejskich jednostkach oświatowych, 

wszystkim strajkującym nauczycielom i innym pracownikom oświaty.  
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Przewodniczący Ryszard Mirgos przypomniał zapisy ustawy o samorządzie gminnym odnośnie 

do rozszerzania porządku obrad podczas sesji nadzwyczajnych. Zapytał, czy Prezydent Miasta 

Żyrardowa, który wnosił o zwołanie sesji nadzwyczajnej, zgadza się na zmianę porządku obrad. 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta Żyrardowa, wyraził zgodę, aby zgłoszone 

projekty znalazły się w porządku obrad. 

Radna Grażyna Stefańska zgłosiła uwagi do wniosku radnego Krzysztofa Skrobisza, wskazując 

na fakt, że na wniosku nie wpisano adresata, zaś podpisy radnych, które znajdują się pod wnioskiem, 

nie są czytelne. Wskazała, że wynagrodzenia dla nauczycieli i innych pracowników oświaty ustalają  

i akceptują do wypłaty dyrektorzy placówek oświatowych, w związku z czym nie rozumie, dlaczego 

nauczyciele nie zwracają się do dyrektora szkoły, w której pracują, o wypłacenie wynagrodzenie za czas 

strajku. Dodała, że przepisy mówią, że za czas strajku wynagrodzenie się nie należy. Wyraziła pogląd, 

że Rada wykracza poza swoje kompetencje, w związku z czym przedłożony wniosek jest bezzasadny  

i nie należy wprowadzać załączonego do niego projektu uchwały do porządku obrad. 

Przewodniczący Ryszard Mirgos odczytał wniosek i projekt uchwały złożony przez grupę 

radnych. Dodał, że pod wnioskiem znajduje się dwanaście podpisów. 

Radny Krzysztof Skrobisz odniósł się do słów radnej Grażyny Stefańskiej i argumentował,  

że wniosek złożony przez radnych spełnia wymogi formalne, tzn. zawiera podpisy przynajmniej trójki 

radnych. Dodał, że projekt uchwały ma charakter kierunkowy, zaś radni popierający projekt chcą,  

by Prezydent wykorzystał wszystkie prawnie dostępne środki celem wypłacenia strajkującym 

nauczycielom wynagrodzeń za czas protestu. Nadmienił, że podobne rozwiązania są stosowane  

w innych miastach, zaś omawiany projekt został sprawdzony pod względem formalno-prawnym przez 

Biuro Prawne. 

Radny Józef Kapusta przytoczył zapisy ustawy o rozwiązywaniu sporów zbiorowych, z których 

wynika, że w okresie strajku pracownik zachowuje prawo do świadczeń z ubezpieczenia społecznego 

oraz uprawnień ze stosunku pracy z wyjątkiem prawa do wynagrodzenia. Nadmienił, że związki 

zawodowe gromadzą specjalny fundusz strajkowy. Podkreślił, że w jego opinii kierunkowe działanie 

nakreślone w projekcie uchwały jest niezgodne z przywołaną ustawą i w związku z tym wnioskuje  

o odrzucenie projektu tej uchwały. 

Radna Grażyna Stefańska zwróciła uwagę, że wniosek, który został dostarczony radnym, zawiera 

trzy podpisy, zaś Przewodniczący wspomniał o dwunastu podpisach pod wnioskiem. Pytała, czy w obiegu 

są dwa wnioski. W związku z faktem, że projekt uchwały został sprawdzony pod względem formalno-

prawnym, zapytała, jakie przepisy pozwalają na wypłacenie nauczycielom i innym pracownikom oświaty 

pełnego wynagrodzenia za czas strajku. Na swoje pytanie nie uzyskała odpowiedzi. 

Przewodniczący Ryszard Mirgos pokazał radnej Grażynie Stefańskiej wniosek podpisany przez 

dwanaścioro radnych oraz wyjaśnił, że z uwagi na tryb zwołania sesji nie wszyscy zainteresowani 

mogli złożyć podpisy wcześniej. Do wymaganych przepisami trzech podpisów dołączono dziewięć 

tuż przed sesją.  
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Radny Krzysztof Skrobisz odniósł się do słów radnej Grażyny Stefańskiej oraz podziękował 

Przewodniczącemu RMŻ za wyjaśnienie, w jaki sposób pod wnioskiem pojawiło się więcej podpisów, 

niż figurowało na kserokopii rozdanej radnym. Dodał również, że projekt uchwały nie zobowiązuje 

Prezydenta Miasta do wypłacenia wynagrodzeń, ale wskazuje kierunki, które powinien obrać, jeśli 

pojawi się ku temu prawna możliwość. Zaapelował o zakończenie dyskusji i przystąpienie  

do głosowania. 

Radna Elżbieta Wrońska wspomniała, że podpisała omawiany wniosek dopiero przed sesją,  

a także przywołała zapis § 1 projektu uchwały, stwierdzając, że ewentualne działania we wskazanym 

kierunku będą się odbywały tylko w granicach prawa. 

Radny Józef Kapusta przypomniał, że przytoczył przepis prawa, który uniemożliwia płacenie 

pracownikowi za czas strajku. Poddał w wątpliwość zgodność z prawem sytuacji, w której Rada – 

poprzez podjęcie uchwały – będzie namawiać Prezydenta do złamania obowiązującego przepisu 

prawnego. Zapytał autorów projektu uchwały oraz radcę prawnego o to, jak można pogodzić wskazany 

w projekcie uchwały kierunek działań z przytoczonym przez niego wcześniej zapisem ustawy  

o rozwiązywaniu sporów zbiorowych. 

Radny Grzegorz Obłękowski zwrócił uwagę, że w podstawie prawnej przedłożonego projektu 

uchwały wskazana jest ustawa o samorządzie gminnym i to w oparciu o tę ustawę Rada będzie 

procedować projekt, nie zaś w oparciu o ustawę o rozwiązywaniu sporów zbiorowych. Podkreślił,  

że projekt uchwały nie stoi w konflikcie z przepisami prawa. 

Radna Elżbieta Wrońska zgodziła się z radnym Józefem Kapustą co do tego, że prawa należy 

przestrzegać, i wskazała, że w projekcie uchwały napisane jest „wszelkich możliwych i prawnie 

dopuszczanych działań”.  

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem grupy radnych w sprawie włączenia do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania Prezydenta Miasta Żyrardowa, 

zmierzających do pełnego wynagrodzenia za okres strajku w miejskich jednostkach oświatowych, 

wszystkim strajkującym nauczycielom i innym pracownikom oświaty. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 19 radnych, którzy przyjęli wniosek 13 głosami „za”, przy 6 głosach „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem grupy radnych w sprawie włączenia do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania Prezydenta Miasta Żyrardowa, zmierzających  

do pełnego wynagrodzenia za okres strajku w miejskich jednostkach oświatowych, wszystkim strajkującym 

nauczycielom i innym pracownikom oświaty: 

„za” – 13 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, 

radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz 

Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 6 głosów – radny Józef Kapusta, radna Teresa Lefelt, radny Mateusz Nalej, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński; 
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„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem pani Anny Krupy, Skarbnika Miasta, w sprawie 

włączenia do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na 

rok 2019. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przyjęli wniosek 18 głosami „za”, 

przy 1 głosie „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem Skarbnika Miasta w sprawie włączenia do porządku obrad projektu 

uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2019: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przyjęli porządek obrad 18 głosami „za”, przy 1 głosie 

„przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem zmienionego porządku obrad: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

PORZĄDEK OBRAD ZMIENIONY W PUNKCIE II.  

II.  Projekty uchwał w sprawie:       

1. zmiany uchwały Nr VI/46/19 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 21 lutego 2019 roku w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Żyrardowa, 

2. zmiany uchwały Nr VI/47/19 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 21 lutego 2019 roku w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

3. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2019, 
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4. ustalenia kierunków działania Prezydenta Miasta Żyrardowa, zmierzających do pełnego 

wynagrodzenia za okres strajku w miejskich jednostkach oświatowych, wszystkim strajkującym 

nauczycielom i innym pracownikom oświaty. 

 

II. Projekty uchwał 

Ad II.1. i II.2. 

Pani Monika Rogowiecka-Lasota, Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Odpadami, przedstawiła projekty uchwał w sprawie zmiany uchwały Nr VI/46/19 Rady Miasta 

Żyrardowa z dnia 21 lutego 2019 roku w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku  

na terenie Miasta Żyrardowa oraz w sprawie zmiany uchwały Nr VI/47/19 Rady Miasta Żyrardowa  

z dnia 21 lutego 2019 roku w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

Radny Marek Treliński przedstawił opinie Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali obydwa 

projekty.  

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Nr VI/46/19 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 21 lutego 2019 roku w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym 

udział wzięło 19 radnych, którzy poparli przedłożony projekt 19 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/46/19 Rady Miasta 

Żyrardowa z dnia 21 lutego 2019 roku w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Miasta Żyrardowa: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/47/19 

Rady Miasta Żyrardowa z dnia 21 lutego 2019 roku w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów. W głosowaniu jawnym udział wzięło 19 radnych, którzy poparli 

przedłożony projekt 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/47/19 Rady Miasta Żyrardowa 

z dnia 21 lutego 2019 roku w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.3. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały zmieniającej Uchwałę 

Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2019.  

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt. 

Radna Grażyna Stefańska wyraziła wątpliwości co do tego, czy porządek obrad sesji 

nadzwyczajnej może być zmieniany. Nadmieniła, że radni otrzymali projekt uchwały tuż przed sesją  

i mieli mało czasu na zapoznanie się z nim, zaś dołączone uzasadnienie uznała za zbyt lakoniczne. 

Pytała, czy organizacja ćwierćfinałów turniejów sportowych to wydatki bieżące, a także kto jest 

organizatorem tych imprez: AQUA czy UKS „Trójka”. Wskazała, że organizatorem powinien być klub 

sportowy i to z jego środków finansowych powinny zostać pokryte koszty. Dociekała, z czego wynika 

konieczność przesunięcia kwoty 55 tys. zł oraz jak wygląda preliminarz turnieju. Podkreśliła, że radni 

powinni wiedzieć, na co dokładnie pieniądze te będą przeznaczone, a następnie zadeklarowała, że będzie 

głosować przeciw w związku ze zbyt dużą liczbą niewiadomych. 

Radny Marek Treliński podkreślił, że Rada stoi w obliczu decyzji o wsparciu sportu 

żyrardowskiego. Stwierdził, że klub sportowy mógł wystąpić o te środki w ramach konkursu, ale nie 

przewidział, że zajdzie tak daleko w ogólnopolskich rozgrywkach. Wyraził opinię, że środki trafią  

na ten sam cel, na który trafiłyby w ramach konkursu, ale inną drogą. Przywołał również zapewnienie 

o tym, że cała kwota zostanie rozliczona, a także zadeklarował swoje poparcie dla projektu uchwały.  

Przeprowadzono głosowanie w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 

Miasta Żyrardowa na rok 2019. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 16 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 2 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2019: 

„za” – 16 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 
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Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska; 

„wstrzymuję się” – 2 głosy – radna Teresa Lefelt, radny Arkadiusz Sowa. 

Nieobecni podczas sesji: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.4. 

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego RMŻ podczas omawiania wniosku 

o rozszerzenie porządku obrad, w związku z czym od razu przystąpiono do dyskusji. 

Radna Teresa Lefelt odniosła się do swojej pracy zawodowej, podczas której wielokrotnie 

uczestniczyła w strajkach organizowanych przez związek zawodowy. Wspomniała o formie tych 

protestów oraz zadeklarowała, że nie poprze przedłożonego projektu uchwały. Wyjaśniła, że prawo nie 

pozwala na wypłacenie wynagrodzeń za czas strajku, zaś na ten cel tworzony jest fundusz strajkowy, 

który zasilany jest ze składek członków związków zawodowych. 

Radny Józef Kapusta przypomniał o przytoczonym przez siebie zapisie ustawy  

o rozwiązywaniu sporów zbiorowych, który uniemożliwia wypłacenie wynagrodzenia za czas strajku, 

a także odniósł się do uzasadnienia projektu uchwały. W imieniu Prawa i Sprawiedliwości zadeklarował 

poparcie dla wyższych wynagrodzeń, a strajk nazwał abdykacją i nieprawnym zrzeczeniem się przez 

nauczycieli obowiązku wychowywania dzieci. Podkreślił, że uczniowie mają prawo do kształcenia, zaś 

formę protestu ograniczającą to prawo nazwał niemoralną. Odwołał się do doświadczeń ze strajkami 

studentów, w których uczestniczył.  

Radny Arkadiusz Sowa stwierdził, że projekt uchwały jest nie do przyjęcia m.in. z uwagi  

na zapis mówiący o wypłaceniu wynagrodzenia za czas strajku mimo istnienia przywołanego już zapisu 

ustawy o rozwiązywaniu sporów zbiorowych. Uznał, że projekt uchwały namawia Prezydenta Miasta 

do łamania lub naginania prawa. Zadeklarował, że solidaryzuje się ze środowiskiem nauczycielskim, 

ale prócz zmian finansowych konieczne są również zmiany systemowe. Wskazał, że podejmując 

omawianą uchwałę Rada uwikła się w spór polityczny i opowie po jednej z jego stron.  

Radny Marek Treliński stwierdził, że nie widzi związku Rady Miasta ze strajkiem, zaś 

wskazany w projekcie uchwały problem nie powinien być poruszany przez Radę Miasta. Przypomniał, 

że środki są zabezpieczone w budżecie, zaś przepisy prawa powinny rozstrzygnąć, czy należy  

je wypłacić za okres strajku.  

Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania 

Prezydenta Miasta Żyrardowa, zmierzających do pełnego wynagrodzenia za okres strajku w miejskich 

jednostkach oświatowych, wszystkim strajkującym nauczycielom i innym pracownikom oświaty.  

W głosowaniu jawnym udział wzięło 19 radnych, którzy poparli przedłożony projekt 12 głosami „za”, 

przy 6 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania Prezydenta Miasta 

Żyrardowa, zmierzających do pełnego wynagrodzenia za okres strajku w miejskich jednostkach 

oświatowych, wszystkim strajkującym nauczycielom i innym pracownikom oświaty: 

„za” – 12 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, 

radny Grzegorz Obłękowski, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof 

Skrobisz, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 6 głosów – radny Józef Kapusta, radna Teresa Lefelt, radny Mateusz Nalej, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Artur Pietruszewski. 

Nieobecni podczas sesji: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

III. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za przybycie oraz owocne dyskusje. Obrady IX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały 

zamknięte o godz. 19.23. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/5123,2019-r?tresc=52572 

 

Protokół sporządziła dnia 18 kwietnia 2019 r. Dorota Rdest 

https://www.bip.zyrardow.pl/5123,2019-r?tresc=52572

